
Agenda Algemene Ledenvergadering, 14 oktober 2023, aanvang 19:30 uur 
 
Aanwezige bestuursleden: Henk Huijser – Eveline Waiboer – Agnes de Boer – Alex Waiboer – 

Miranda Polman – Ruud Vermeulen En Jolanda van Opbergen. 
Aanwezige leden: 56, waarvan 42 stemgerechtigd. 

 
 

1. Opening door de voorzitter 
Henkt opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Hij kijkt terug op 
zijn 1e jaar als voorzitter. Een jaar met grote veranderingen, het moderniseren en 
efficiënter maken van de wijkvereniging. Het vernieuwen van de statuten, het 
verdwijnen van het Journaal, een volledig nieuwe website, afscheid van de “oud 
papierploeg” en het verwelkomen van de “prikploeg”. Hij vindt het dan ook 
geweldig om te zien hoe onze wijkvereniging betrokken is bij duurzame 
initiatieven. 
 
Er zijn een aantal nieuwe succesvolle initiatieven gestart; in april ons 
1e darttoernooi, in september de “Roze Schakel”, welke als doel heeft de 
diversiteit en inclusiviteit in onze wijk te bevorderen, en in november een gratis 
uitje voor de ouderen, dit om onze waardering te tonen voor hun bijdrage in de 
wijk. 
 
En als klap op de vuurpijl, gratis toegang voor onze leden op al onze eigen 
activiteiten, zodat iedereen hier van kan genieten. 
 
De voorzitter eindigt met een oproep aan een ieder die wat vrije tijd over heeft en 
zich wil inzetten om de wijkvereniging te laten groeien en nog sterker te maken.  
 
 

2. Ingekomen stukken en/of mededelingen 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
De voorzitter heeft een mededing over het aanpassen van de agenda.  
Volgens onze oude statuten kunnen wij onze statuten slechts wijzigen als 
minimaal 2/3 van onze leden nu aanwezig is. Hij heeft geconstateerd dat dat niet 
het geval is. Daarom haalt hij punt 7 van de agenda. Om de statuten nog wel te 
wijzigen, roept hij een 2e vergadering bijeen, waarbij bij stemmen het quotum van 
2/3 aantal leden niet telt, maar 2/3 van de aanwezige leden. De 2e vergadering 
zal plaatsvinden, na sluiting van de 1e en een korte pauze. 

 
3. Notulen Algemene Ledenvergadering oktober 2022 en 21 maart 2023 

De notulen zijn goedgekeurd. 
 

4. Jaarverslag secretaris 
De secretaris is blij dat er na corona weer een compleet verslag is. 
Het jaarverslag is goedgekeurd. 
 

5. Financieel jaarverslag seizoen 2022-2023 
De penningmeester heeft het jaarverslag in orde gemaakt. We hebben het jaar 
afgesloten met een ruim positief saldo. Er zijn verder geen vragen over het 
jaarverslag en deze is dan ook goedgekeurd. 



 
Er is een vraag over de spaaracties van de Vomar en de Rabobank. Men wil 
graag weten wat zij hebben opgeleverd. De Rabobank is 1x per jaar met een 
opbrengst van bijna € 300,00 en de Vomar betaalt elke 3 maanden het 
gespaarde bedrag uit, welke het afgelopen jaar neer kwam op ong. € 550,00. 
Diegene die hun klantenpas hebben gekoppeld aan de vereniging kunnen het 
totaal bekijken in hun persoonlijke Vomar-omgeving. 
 
  

6. Verslag kascommissie seizoen 2022-2023 
De voorzitter van de kascommissie heeft afbericht gedaan. Marga Kleijer (lid) 
Geeft aan dat de stukken zijn gecontroleerd en dat er geen afwijkingen zijn 
gevonden, derhalve verlenen zij dan ook decharge aan het bestuur. 
 
 

7. Wijziging statuten 
Van de agenda geschrapt. 
 
 

8. Vaststellen contributie 2025 
Voorstel contributie voor het jaar 2025; €10,00. De vergadering keurt deze goed. 

 
9. Vaststellen begroting 2023-2024 

Er zijn geen vragen over de begroting en deze is dan ook goedgekeurd. 
 
 

10. Bestuursverkiezing *) 
Eveline Waiboer is aangenomen. Met het aftreden van Friso Wiskerke, Agnes de 
Boer en Ruud Vermeulen is het bestuur flink gekrompen. Een uitbreiding van het 
bestuur is gewenst, dus nogmaals een oproep. 

 
11. Verkiezing kascommissie **) 

Marga Kleijer wordt voorzitter, Patricia Braem lid en Theo Hemels wordt reserve 
lid. 
 

12. Rondvraag 
Jolanda Bijpost, met het vrijstellen van de entree krijgen de kinderen die lid zijn 
dan een gratis kaartje? Als dat kaartje bij de entree inbegrepen was, dan krijgen 
zij idd een gratis kaartje. Niet leden betalen € 2,00 incl. kaartje. 
 
Peter Kooij, op de nieuwe website staan enkele data en tijden verkeerd. Kunnen 
deze aangepast worden. Miranda had dit al gezien en was hier al aan begonnen. 

 
13. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering, dankt iedereen voor zijn aandacht. Hij spreekt 
de hoop uit op een goede samenwerking om het komende jaar nog succesvoller 
te maken en op naar de 500 leden. 


